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Městská část Praha – Ďáblice 

ZÁPIS 

z10.zasedání zastupitelstva M Č Praha – Ďáblice  
konaného dne 13. 1. 2016 od 18:00 hod. 

v ZŠ U Parkánu 17, Praha 8- Ďáblice 
 
 
Přítomni: Mgr. Markéta Bouzková, Tatjana Dohnalová, Ing. Tomáš Dvořák, Mgr. Simona 
Dvořáková,Ing. Tomáš Kužma, Martin Lonek, Ing. Pavel Niebauer, Ing. Miloš Růžička, Ing. 
Mgr. Aleš Sládek,Mgr. Michal Soukup, Markéta Stránská, MBA, Mgr. Barbara Tranová, Ing. 
Mgr. Martin Tumpach, Ing. Jiří Zajíček 
 
Omluveni: RNDr. Čestmír Štuka, Ph.D. 
 
 
Hosté: tajemník Úřadu MČ Praha – Ďáblice RNDr. Ing. Michal Traurig, ředitelka ZŠ a MŠ 
Praha – Ďáblice Mgr. Iveta Horáčková 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Pavel Niebauer, Tatjana Dohnalová 
 
 
Starosta Ing. Růžička přivítal všechny přítomné a zahájil 10. veřejné zasedání zastupitelstva 
MČ Praha – Ďáblice v 18:15 hod, omluvil pana RNDr. Čestmíra Štuku, Ph.D. a konstatoval, 
že je přítomno 14 zastupitelů, a zastupitelstvo je tudíž usnášeníschopné. 
 
Starosta Ing. Růžička požádal stáhnout bod „Volba členů rady MČ Praha – Ďáblice“ z 
programu jednání ZMČ a nahradit ho bodem „Zmařená investice akce „Parkoviště, příjezdová 
komunikace“. Následně navrhl hlasovat o nahrazeném bodu a o změněném programu zvlášť. 
 
 
Hlasování o nahrazení bodu č. 9  
Zastupitelé po projednání souhlasili se nahrazením bodu v programu jednání v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
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Program 10. zasedání ZM Č: 
 

1) Kontrola zápisu z 9. veřejného zasedání ZMČ 
2) Volný mikrofon 
3) Dostavba a přístavba ZŠ Praha - Ďáblice (starosta) 
4) Rozpočtové opatření č. 11 (RNDr. Štuka) 
5) Odměny neuvolněným zastupitelům (tajemník)  
6) Zveřejňování podkladů na webových stránkách MČ (M. Lonek) 
7) Stanovení odměny zástupci starosty po skončení je funkčního období (starosta) 
8) Volby zástupce starosty MČ Praha – Ďáblice (starosta) 
9) Zmařená investice akce „Parkoviště, příjezdová komunikace (starosta) 
10) Informace starosty a zastupitelů 
11) Diskuze 

 
 
Program 10. zasedání ZM Č byl schválen v po čtu hlas ů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
 
1. Kontrola zápisu z 9. ve řejného zasedání ZM Č: 
K zápisu z 9. veřejného zasedání ZMČ neměl nikdo z přítomných zastupitelů žádnou 
připomínku. 
 
 
2. Volný mikrofon 
V rámci volného mikrofonu vystoupil pan Michek ve věci vysokého nárůstu těžkých 
nákladních aut, která přes památkovou zónu v Ďáblicích navážejí hlínu do Dolních Chaber. 
Dále upozornil na nepříliš dobře zorganizovanou zimní údržbu, a že ROPID stále mění 
jízdní řády. 
Pan Lonek odpověděl, že ROPIDu předali své připomínky ke změnám k dopravě, vzápětí 
na to reagovala i paní Dohnalová a  doplnila hlavní body, které by chtěla naše MČ  u 
ROPIDu prosadit. 
Pan tajemník reagoval na připomínku pana Michka k zimní údržbě. Konstatoval, že úklid 
chodníků u vybrané firmy byl reklamován a pevně doufá, že  dojde ke zlepšení situace. 
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3.Dostavba a p řístavba ZŠ Praha - Ďáblice (starosta) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a navrhl sloučit diskuzi občanů a zastupitelů k tomuto 
bodu, dále nechal o svém návrhu hlasovat. Nebyl podán žádný protinávrh a ZMČ po 
projednání souhlasilo s návrhem v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Starosta po hlasování předal slovo tajemníkovi úřadu, který informoval o změnách ve 
smlouvě oproti podkladu v rozesílaném dokumentu. 
V rámci diskuze zastupitelů vystoupila paní Mgr. Bouzková s dotazem k zádržnému a k výši 
plnění pojistného, kde se jí částka 10.000.000,- Kč zdála velmi nízká. 
Pan Lonek vznesl dotaz na paní ředitelku ZŠ a dotázal se, jak je to z plánovanými počty 
žáků od září roku 2016. Paní ředitelka Mgr. Horáčková odpověděla, že v září roku 2016 
potřebuje  ZŠ     jednuučebnu a v září roku 2017 další učebny, aby byl pokryt 
předpokládaný nárůst žáků. 
Pan Ing. Rexa vznesl dotazy k výstavbě otevřeného atria a financování projektu. 
Starosta konstatoval, že princip „školního náměstí“ vznikal společně se školou a chodba tzv. 
„lávka“ vznikla z důvodu využití prostoru. Dále konstatoval, že kompetence ve věci 
školských zařízení má Magistrát hl. m. Prahy, nikoliv MČ. MČ je pouze zřizovatelem a 
udržovatelem stavu. 
Pan Lonek navrhl , aby byl ještě MČ objednáno posouzení projektu. 
Člen komise výstavby a investic pan Ing. Tomanec vystoupil ohledně zadávacího řízení a 
upřesnil záležitosti, které projednávali na komisi. Rovněž upozornil na výši pojistného a také 
zádržného při odstraňování vad a nedodělků po převzetí stavby a v záruční době. Stejně 
tak se připojil k návrhu pana Loneka na provedení posouzení projektu a poté i pan Dvořák.  
Paní Stroblová upozornila na nutnost stálého stavebního dozoru při dostavbě školy, což pan 
Dvořák potvrdil, že tomu tak bude.  
Pan Ing. Niebauer se dotázal paní ředitelky Mgr. Horáčkové, zda tento projekt řeší problém 
v nárůstu dětí, a jestli ho bude řešit i do budoucna. Dále se dotázal, zdali je opravdu nutné 
dostavbu a přístavbu realizovat do září roku 2017 a zda-li projekt odpovídá jejím 
představám a představám učitelského sboru. Paní ředitelka odpověděla, že projekt 
„Dostavba a přístavba ZŠ Praha – Ďáblice“ pro školu funkčně i bezpečnostního hlediska 
odpovídá a otevření přístavby školy k 1. září 2017 je nezbytností. 
Dále vznesl ještě další dotaz ohledně možnosti zasahování v této fázi do projektu, což bylo 
panem Dvořákem jasně vysvětleno, že již nelze, že na to byl čas dva roky. Rozběhla se 
širší diskuze o konstruktivním jednání zastupitelstva. Paní Bouzková se dotázala, zda 
jediným kritériem pro hodnocení nabídek ve výběrovém řízení je nejnižší cena. Bylo jí 
odpovězeno, že je to opravdu jediné kritérium. 
 
 
Přestávka 20:00 – 20:27 
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Dopln ění člena návrhového výboru 
Starosta konstatoval, že na začátku jednání vzniklo pochybení a v návrhovém výboru 
musejí být tři členové, a proto navrhl doplnit návrhový výbor o pana Ing. Zajíčka. Nebyl 
podán žádný protinávrh a ZMČ souhlasilo s návrhem v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Tajemník úřadu konstatoval, že navrhované změny ke smlouvě o dílo nebudou součástí 
usnesení, ale budou pouze v zápise. 
Změny ve smlouv ě: 
1. úprava textu ve smlouvě v bodě č. 11.1. – jasnější formulace místa plnění, např. k.ú. atd. 
2. úprava výše zádržného na 10 % z každé faktury, 5 % bude uvolněno po převzetí díla bez 
vad a nedodělků a zbylých 5 % bude uvolňováno po úplném dokončení díla vždy 1% ročně 
(s ohledem na délku záruční doby tedy po dobu 5 let, tj. princip“ 10-5-1-1-1-1-1%). 
3. pojistná smlouva: úprava pojistné částky v částce minimálně 100% ceny díla 
4. přesněji formulovat čerpání zádržného - opravy v termínu 
 
Pan Mgr. Soukup navrhl hlasovat o každé změně ve smlouvě zvlášť. 
 
Změna ve smlouv ě č. 1: úprava textu ve smlouvě v bodě č. 11.1. 
ZMČ po projednání úpravy textu následně při jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
 
 
 
Změna ve smlouv ě č. 2: úprava výše zádržného na 10-5-1-1-1-1-1% v závislosti na délce 
záruční doby. ZMČ po projednání úpravy výše zádržného následně př i jalo změnu 
v počtu hlasů: 
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pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0  
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Změna ve smlouv ě č. 3: pojistná smlouva: úprava pojistné částky v částce minimálně 
100% z ceny díla. ZMČ po projednání úpravy pojistné částky následně př i jalo změnu 
v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0  
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Změna ve smlouv ě č. 4: přesněji formulovat čerpání zádržného - opravy v termínu 
ZMČ po projednání následně př i jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
ZMČ po schválených změnách ve smlouvě následně př i jalo usnesení č. 87/16/ZMČ 
v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
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Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. schvaluje 
Odůvodnění veřejné zakázky dle § 156 odst. 1 zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných 
zakázkách, ve znění pozdějších předpisů a vyhlášky č. 232/2012 Sb., o podrobnostech 
rozsahu odůvodnění účelnosti veřejné zakázky a odůvodnění veřejné zakázky k zadávacímu 
řízení veřejné zakázky realizovanému jako otevřené řízení dle § 27 uvedeného zákona, 
uveřejněné ve Věstníku veřejných zakázek pod ev. č. zakázky 527976, s názvem „Dostavba 
a stavební úpravy ZŠ Praha – Ďáblice“, které je přílohou tohoto usnesení 
II. pověřuje 
starostu MČ a radu MČ zajištěním veškerých kroků potřebných k realizaci výběrového řízení 
na veřejnou zakázku „Dostavba a stavební úpravy ZŠ Praha – Ďáblice“ 
III. vyhrazuje si 
právo rozhodnout o výběru nejvhodnější nabídky 
 
 
4.Rozpočtové opat ření č. 11 (tajemník) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a požádal tajemníka úřadu, zda by přednesl tento bod 
místo pana RNDr. Štuky, který byl z jednání omluven. Ten objasnil zastupitelům RO č. 11, 
které bylo Radou MČ přijato ke konci roku 2015, a dále přítomným vyjasnil v rozpočtovém 
opatření uvedené dotace.  
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 88/16/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
bere na v ědomí 
radou městské části schválené rozpočtové opatření č. 11 k rozpočtu MČ na rok 2015, které 
je přílohou tohoto usnesení. 
 
 
5.Odměny neuvoln ěným zastupitel ům (tajemník) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo tajemníkovi úřadu, který objasnil důvod 
změny - navýšení odměn neuvolněným členům zastupitelstva podle nového nařízení vlády. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 89/16/ZMČ v počtu hlasů: 
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pro – 13, proti – 0, zdržel se - 1 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  0 Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. schvaluje 
návrh výše odměn neuvolněným funkcionářům stanoveným v souladu s nařízením vlády č. 
37/2003 Sb. o odměnách za výkon funkce neuvolněným členům zastupitelstva, ve znění 
Nařízení vlády č. 352/2015 Sb. ve výši dle přílohy č. 1 tohoto usnesením, a to od 1. 2. 2016. 
II. ukládá 
Finančnímu odboru zajistit vyplácení těchto odměn v souladu s § 56 odst. 2 citovaného 
zákona a s § 3 uvedeného nařízení vlády. 
 
 
6.Zveřejňování podklad ů na webových stránkách M Č (M. Lonek) 
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a předal slovo panu M. Lonkovi, který přítomným 
vysvětlil modifikovanou metodiku zveřejňování. 
V rámci diskuze vystoupil pan Ing. Rexa a informoval přítomné o změnách diskutovaných na 
RMČ a o navržených připomínkách paní Mgr. Bouzkové, která své připomínky k metodice 
předala před začátkem jednání zastupitelstva. 
Pan starosta navrhl úpravu v textu usnesení. 
Pan Mgr.Soukup požádal odstranit bod d)  v příloze č. 1 II. a doplnit do metodiky text „popis 
z jakého důvodu nebyl dokument zveřejněn“ 
 
Přestávka 21:00 – 21:15 hod. 
 
Po přestávce vystoupila paní Mgr. Bouzková a konstatovala, že v rámci dvou protinávrhů byly 
doplněny další připomínky, které pozměnily text přílohy usnesení. 
Pan Mgr. Soukup navrhl hlasovat o každé změně/úpravě v příloze č. 1 v metodice 
zveřejňování podkladů na webových stránkách obce zvlášť. 
 
Změna č. 1: odstranit v příloze č. 1 II. bod d) 
ZMČ po projednání následně př i jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
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Změna č. 2:Příloha č. 1 bod II. a) anonymizace bude důsledně dodržována 
ZMČ po projednání následně př i jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
Změna č. 3:v příloze č. 1 - sjednocení textu v bodu b) a rozšíření přílohy o popis zdůvodnění, 
proč RMČ rozhodla podklady nezveřejnit 
ZMČ po projednání následně př i jalo změnu v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
 
ZMČ po schválených změnách v metodice zveřejňování následně př i jalo usnesení č. 
90/16/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 1 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin 0 Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. schvaluje 
Předložený podklad pro vytvoření metodiky pro zveřejňování dokumentů na webových 
stránkách MČ Praha – Ďáblice, která je přílohou tohoto usnesení 
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II. pověřuje 
Pověřuje tajemníka vydáním vnitřního předpisu dle schváleného podkladu metodiky 
v termínu do 29. 2. 2016 s účinností od 1. 3. 2016 
 
 
7.Stanovení odm ěny zástupci starosty po skon čení je funk čního období (starosta)  
Starosta Ing. Růžička přítomným oznámil, že pan Martin Lonek ke dni 12. 1. 2016 
rezignoval na svou funkci zástupce starosty, čímž přestal být i členem rady MČ Praha – 
Ďáblice. Poté pan tajemník informoval, že zákon o hl. m. Praze umožňuje zastupitelům, 
kteří již nevykonávají funkci uvolněného zastupitele, ale nadále zůstávají členy 
zastupitelstva, poskytnout odměnu ještě po dobu až 3 měsíců po skončení jejich funkčního 
období. Výši odměny určuje ZMČ.  
Pan M. Lonek přítomné zastupitele požádal schválení pouze jednoměsíční odměny. 
Pan Ing. Niebauer se dotázal, zda jsou v rozpočtu na to finance a jestli už v historii byly 
nějaké obdobné případy. Tajemník informoval, že rozpočet s těmito financemi nepočítá, ale 
je možné vyřešit přesunem z finanční rezervy.  
Pan Ing. Kužma podal protinávrh a navrhl chválit tříměsíční odměnu. 
 
 
Přestávka 21:40 – 21:45 hod. 
 
 
Po přestávce proběhlo hlasování o protinávrhu pana Ing. Kužmy. 
pro – 1, proti – 10, zdržel se - 3 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta 0 Ing. Mgr. Sládek Aleš N 
Dohnalová Tatjana N Mgr. Soukup Michal N 
Ing. Dvořák Tomáš  N Stránská Markéta N 
Mgr. Dvořáková Simona N RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara N 
Lonek Martin 0 Ing. Mgr. Tumpach Martin 0 
Ing. Niebauer Pavel N Ing. Zajíček Jiří N 
Ing. Růžička Miloš N   
 
Protinávrh nebyl ZM Č přijat. 
 
 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 91/16/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 13, proti – 0, zdržel se - 1 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin 0 Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
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Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. schvaluje 
na základě § 55, odst. 3 zákona č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, v platném znění, 
poskytnutí měsíční odměny zástupci starosty Martinu Lonkovi ještě po dobu 1 měsíce po 
skončení jeho funkčního období.  
II. ukládá 
Finančnímu odboru zajistit vyplacení této odměny. 
 
 
8. Volby zástupce starosty M Č Praha – Ďáblice (starosta)  
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a s kolegy zastoupenými v radě MČ navrhl na nového 
zástupce starosty pana Ing. Mgr. Martina Tumpacha. Žádní další kandidáti nebyli navrženi. 
Následně na to paní M. Stroblová požádala, zda by se mohl představit.  
Navržený zástupce starosty pan Ing. Mgr. Tumpach přijal kandidaturu, představil se a 
zodpověděl otázky zastupitelů. 
Pan Ing. Kužma podal protinávrh k způsobu hlasování a navrhl hlasovat formou aklamace 
(veřejně). 
 
Přestávka 22:10 – 22:13 hod. 
 
 
Po přestávce proběhlo hlasování o protinávrhu pana Ing. Kužmy. 
pro – 12, proti – 1, zdržel se - 1 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal N 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin 0 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
 
Volba zástupce starosty proběhne aklamací. 
 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 92/16/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 11, proti – 0, zdržel se - 3 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta 0 Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš 0 Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin 0 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. volí 
 zástupcem pana Ing. Mgr. Martina Tumpacha. 
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Tajemník úřadu konstatoval, že Ing. Mgr. Martin Tumpach byl zvolen novým zástupcem 
starosty MČ Praha – Ďáblice. 
 
 
9. Zmařená investice akce „Parkovišt ě, příjezdová komunikace (starosta)  
Starosta Ing. Růžička uvedl tento bod a informoval přítomné z jakého důvodu je potřeba 
zastavenou investiční akci „Parkoviště, příjezdová komunikace ZŠ“ účetně uzavřít. 
ZMČ po projednání následně př i jalo usnesení č. 93/16/ZMČ v počtu hlasů: 
pro – 14, proti – 0, zdržel se - 0 
A - pro; N - proti; 0 - zdržel se hlasování 
Mgr. Bouzková Markéta A Ing. Mgr. Sládek Aleš A 
Dohnalová Tatjana A Mgr. Soukup Michal A 
Ing. Dvořák Tomáš  A Stránská Markéta A 
Mgr. Dvořáková Simona A RNDr. Štuka Čestmír Omluven 
Ing. Kužma Tomáš A Mgr. Tranová Barbara A 
Lonek Martin A Ing. Mgr. Tumpach Martin A 
Ing. Niebauer Pavel A Ing. Zajíček Jiří A 
Ing. Růžička Miloš A   
v tomto zn ění: 
Zastupitelstvo M Č po projednání 
I. prohlašuje  
rozpracovanou investici z roku 2013 a 2014 na akci „Parkoviště, příjezdová komunikace ZŠ“ 
v celkové výši 41.773,- Kč za zmařenou. 
II. ukládá  
Vedoucí FiO odúčtovat výše uvedenou investici z účtu rozpracovaných investic do nákladů 
MČ Praha - Ďáblice roku 2015. 
 
 
 
10. Informace starosty a zastupitel ů 
a) 10. let výro čí od úmrtí prvního starosty M Č Praha – Ďáblice 
Pan starosta informoval přítomné, že v sobotu 9. 1. 2016 si MČ připomněla 10. výročí od 
úmrtí prvního starosty MČ Praha – Ďáblice Akad. Arch. Jiřího Veselého. 
 
b) Cyklostezka 
Pan starosta informoval přítomné o ukončené stavbě cyklostezky ke hvězdárně, dále se 
řeší možnost zálivu pro otočení osobního automobilu pro obsluhu hvězdárny. 
 
c)Akustika ve škole 
Pan starosta informoval přítomné, že práce a řešení nadále pokračují. Byla vybrána 
společnost, která s MČ na zlepšení akustiky pracuje, a v tuto chvíli je k dispozici návrh 
řešení nápravných opatření nejhlučnějšího místa - nově vzniklá chodba v patře stávající 
přístavby. V řešení je i problém akustiky v tělocvičně ZŠ. 
 
d) Návrh termín ů jednání ZM Č  v roce 2016 
Pan starosta informoval přítomné, že v tuto chvíli nedokáže říct přesné termíny zasedání 
s ohledem na nutnost svolat zastupitelstvo po ukončení výběrového řízení na dostavbu a 
stavební úpravy v ZŠ a navrhl termín příštího jednání ZMČ na první polovinu měsíce dubna, 
pokud nebude potřeba se sejít dříve. 
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e) údržba zelen ě a komunikací 
Pan starosta informoval, že zásahy na neudržovaných sakurách byly plánované. 
Pan Ing. Niebauer informoval o aktuálním stavu překopu komunikace v ul. U Červeného 
mlýnku a žádal zástupce MČ, a to již podruhé, aby konaly ve věci uvedení komunikace do 
původního stavu v místě provedeného  překopu. 
 
 
11. Diskuze: 
V rámci diskuze občanů vystoupila paní Stroblová a upozornila, že v nekompletní radě MČ 
má převahu hnutí STAN.  
Pan Ing. Kužma vznesl dotaz k výběrovému řízení na nájemce „Zázemí Ďáblického parku“ a 
k provozu objektu. 
 
 
Na závěr starosta Ing. Růžička poděkoval všem za účast a ve 22.50 hod. ukončil 10. veřejné 
zasedání Zastupitelstva MČ Praha – Ďáblice. 
 
 
 
 
Konec zasedání: 13. 1. 2016 ve 22:50 hod. 
Zapsal: Jana Prejzová 
Za ověřovatele: Mgr. Simona Dvořáková, Ing. Pavel Niebauer, Taťjana Dohnalová 
V Praze dne: 19. 1. 2016 


